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غائله كميته فني استقلال پايان يافت

غائله پيشآمده راجع به كميته فني و آكادمي باشگاه استقلال در نشست چند ساعته علي فتحاللهزاده و حسن روشن

ختم به خير شد تا در پايان اين نشست اعلام شود...

جام جم آنلاين: غائله پيشآمده راجع به كميته فني و آكادمي باشگاه استقلال در نشست چند ساعته علي فتحاللهزاده و حسن روشن
ختم به خير شد تا در پايان اين نشست اعلام شود كه اعضاي كميته فني طي 18 روز آينده معرفي خواهند شد و موضوع آكادمي

باشگاه نيز از سوي كميته تخلفات فدراسيون فوتبال و با توجه به مدارك ارائه شده مورد بررسي و پيگيري قرار خواهد گرفت.

در اين جلسه كه شنبه شب و بيش از 3 ساعت در دفتر سرپرست باشگاه استقلال و در حضور اصغر شرفي برگزار شد، حسن روشن
حكم خود را به عنوان رئيس كميته فني باشگاه از فتحاللهزاده دريافت كرد تا موضوع تشكيل كميته فني نيز كه اختلافنظرهاي زيادي
راجع به شكلگيري آن ايجاد شده بود ختم به خير شده و قرار بر اين شود كه روشن پس از بررسي صلاحيت افراد واجد شرايط 8 نفر

از پيشكسوتان استقلالي را به سرپرست باشگاه معرفي كند تا از بين آنان 4 نفر به عضويت كميته فني درآيند.

اين در شرايطي است كه پيش از اين اصغر شرفي، جواد قراب، اصغر حاجيلو و عليرضا منصوريان به عنوان اعضاي كميته فني باشگاه
استقلال معرفي شده بودند، اما از آنجا كه اين اعلام با واكنش منفي كادر فني و جبههگيري آنان مواجه شد، باشگاه با وجود آن كه
خود موضوع را رسانهاي كرده بود، سياست سكوت را در پيش گرفت تا در ادامه و در جهت كاستن از هجمه صورت گرفته اعلام شود

كه عليرضا منصوريان از حضور در اين كميته كنار كشيده است.

در حقيقت پرويز مظلومي سرمربي استقلال كه تشكيل كميته فني را در جهت تضعيف موقعيت خود روي نيمكت آبيها تفسير كرده
بود، در گفتوگو با علي فتحاللهزاده، نظر او را در رابطه با تشكيل كميته فني در آن مقطع سست كرد تا اين مساله براي چند روزي به
روابط به برهم خوردن  اين موضوع ديگر  براي استقلاليها تبديل شود. حتي در شرايطي كه گفته ميشد  موضوعي حاشيهاي 
فتحاللهزاده و روشن منجر خواهد شد، اما سرپرست باشگاه با مديريت درست و خونسردي لازم، سرانجام در جلسه شنبه شب با

روشن، اين مساله را حل و فصل كرد تا از دامنه حساسيتها به كميته فني كاسته شود.

علي فتحاللهزاده راجع به نتايج جلسه شنبه شب خود با حسن روشن و مرور اتفاقات پيش آمده چنين گفت: من ميخواستم اين
كميته فني تشكيل شود تا به من كمك كند، اما متاسفانه در اول راه، كار به جاهايي كشيد كه نزديك بود به حاشيه برويم. متاسفانه
يكسري داستانها پيش آمد و من در نهايت سكوت اختيار كردم تا كار به آرامش برسد. بايد ششدانگ حواسم به استقلال باشد و
نميخواستم در اين شرايط تيم را رها كنم. وي افزود: شنبه شب با روشن جلسه داشتم و حكم رئيس كميته فني را به او دادم، اما به
وي گفتم براي انتخاب اعضا بايد صبر كند تا با مشخص شدن شرح وظايف هر يك از اعضا، هيچ مشكلي بوجود نيايد. به همين دليل
قرار شد روشن با حوصله و بررسي لازم 8 نفر را به من معرفي كند و من نيز از بين آنان 4 نفر را انتخاب كنم. مهمترين كار كميته فني

انتخاب سرمربي است كه براي امسال ما سرمربي داريم در نتيجه شاكله اصلي فعاليتهاي اين كميته براي فصل آينده است.

فتحاللهزاده با اشاره به حواشي ايجاد شده در رابطه با آكادمي باشگاه استقلال، گفت: در اين جلسه به آقاي روشن يادآور شدم همه
چيز بايد از طريق مجراي قانوني مورد توجه قرار گيرد و بايد با سند و مدرك، اين اجازه را دهيم كه كميته تخلفات فدراسيون فوتبال به

موضوع به طور دقيق رسيدگي كند.

وي افزود: من آدمهايي را ميشناسم كه فرزندانشان در حد استقلال نبودند و چون آنها را ثبتنام نكرديم پشتسرمان گفتهاند كه از
آنان پول ميخواستيم، بنابراين آدم هر شنيدهاي را نبايد باور كند. در رابطه با موضوع مورد اختلاف نيز من اطلاعات و مسائلي را كه
شنيدهام به كميته تخلفات فدراسيون فوتبال گفتهام و اگر كسي تخلفي كرده باشد، اين كميته بشدت با آن برخورد ميكند. شنبه شب
نيز حسن روشن چند مورد شكايت ديگر را به من داد كه قرار است اين شكايتها را هم ضميمه اطلاعات قبلي كنم و در اختيار كميته

تخلفات فدراسيون بگذارم.

سرپرست باشگاه استقلال زمانبر شدن تشكيل كميته فني را با مخالفت پرويز مظلومي و نگرانيهاي او از موقعيتش بيربط ندانست و
گفت: نميخواهم بگويم اين مساله تاثيرگذار نبوده است. مصاحبهاي از قول حسن روشن چاپ شده بود با اين مضمون كه مظلومي
نميتواند مانع معارفه من شود. اگر شما هم جاي سرمربي بوديد و ميديديد هنوز كميته فني تشكيل نشده برايتان خط و نشان
ميكشند، معلوم است كه نگران ميشديد. البته روشن ميگويد كه اين مصاحبه را انجام نداده است ولي متاسفانه صحبتهاي او تيتر
يك روزنامه شده بود. من هم وقتي چنين اتفاقاتي را ديدم تصميم گرفتم حواسم را بيشتر جمع كنم و ترجيح دادم در شرايط پختهتري
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اين كميته را تشكيل دهم.

روشن: همه چيز به خوبي حل شد

حسن روشن، رئيس كميته فني باشگاه استقلال نيز با اشاره به نشست خوب و موثرش با علي فتحاللهزاده به &#171;جامجم» گفت:
من هيچ زمان به دنبال پست و مقامي در استقلال نبودهام و دوستان بهتر از هر كس اين را ميدانند. در حقيقت اگر امروز قبول
كردهام در خدمت باشگاه باشم براساس خواست آقاي فتحاللهزاده بوده كه ميخواهد همه چيز در باشگاه طبق روالي منطقي به انجام
برسد. وي افزود: تشكيل كميته فني نيز بر اين اساس خواهد بود و ما نه تنها جاي كسي را نخواهيم گرفت بلكه اعضا با شرح وظايفي

مشخص، به اهداف باشگاه كمك خواهند كرد و نظراتشان را در اختيار سرپرست باشگاه خواهند گذاشت.

روشن با اشاره به بعضي جوسازيها در زمينه تشكيل كميته فني باشگاه استقلال، اضافه كرد: همينجا يادآور ميشوم كه هدف من و
اعضاي كميته فني كه طي 18 روز آينده معرفي خواهند شد، كمك به مجموعه استقلال در ابعاد مختلف است و هيچ زمان اين كميته

آلترناتيوي براي كادر فني استقلال به حساب نميآيد.

رئيس كميته فني باشگاه استقلال راجع به اختلافنظرهاي بوجود آمده در رابطه با فعاليت آكادمي باشگاه گفت: من اگر حرفي را زدم
بر مبناي اسنادي بوده كه از بعضي تخلفها به دستم رسيد كه طي صحبت با سرپرست باشگاه قرار بر اين شد كه اين مساله از سوي

كميته تخلفات فدراسيون فوتبال مورد بررسي قرار گيرد.

از علي را  باشگاه استقلال حكمش  آكادمي  رئيس  به عنوان  بزودي  فوتبال  آنچه شنيدهايم حشمت مهاجراني پيشكسوت  طبق 
فتحاللهزاده دريافت خواهد كرد تا كاري اساسي در زمينه پرورش استعدادها در فوتبال پايه باشگاه مورد توجه قرار گيرد.

حجت الله اكبر آبادي
دبير گروه ورزش
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